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Mødeleder: Sanne 

Afbud: Jane, Arne, Souhair 

 

 

 
Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 – 17.15 
Nyt fra elevråd 
  

 Forslag om at måtte gå udenfor skolen også i 10-pausen. Forslaget tages med i medarbejdergruppen 

Boden har for høje priser! – Mona inviteres med til næste elevrådsmøde. 

Et ønske om flere af de høje sofaer. Kan ikke købes i år pga. indkøbsstop. Kommer på en ønskeseddel. 

2. 17.15 – 17.30 
Nyt fra skoleleder/bestyrelse 

Skoleleder: 

 Ansættelser 
 Aula    
 Fotografering 
 Sygefraværsoversigt for medarbejdere 
 Skole-forældre Landsmøde – frist for tilmelding 30. 

september. Afvikles 15/16. nov 
 

.  

 

2 nye pædagoger ansat 

SB kan gå til PHOTOCARE og blive fotograferet gratis – lav gerne aftale i forvejen. 

Keld viste Langsøskolens nye hjemmeside: langsoeskolen.aula.dk 

Tilfredshed med at sygefravær for medarbejdere nu ligger på det måltal som er kommunens mål. Vi fortsætter i 
den rigtige retning. 
 
Skole/forældre landsmøde – det er muligt at deltage på trods af besparelser.  

Datoer: Møde: 

29/10  Møde 3 - fællesmøde 
5/12 Møde 4 
13/1 2020 Møde 5 
18/2  Møde 6 
18/3 Møde 7 
23/4  Møde 8 
18/5  Møde 9 
16/6 Møde 10 
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Pæd. dag fredag d.1. nov. afholdes på skolen – fra ca. kl. 13, hvor eleverne sendes hjem. 

 

3. 17.30 – 18.00 
Skolebestyrelsesåret. 
Med afsæt i sidste års årshjul skal det drøftes, hvordan bestyrelsen 
prioriterer sin tid. 
Drøftelse af årshjulsudkast – se vedhæftede 
 

 

 Trivselsmåling orienteres der om på næste møde 
Antimobbestrategi SB fører tilsyn med den engang i årets løb 
 
Katalog over Principper ligger nu i AULA 
 
Lektier – hvordan håndteres det på Langsøskolen? (punkt på SB-møde) 

 

4. 18.00 – 18.30 
Henvendelse fra forælder om bustransport mellem 
Voel/Resenbro og Langsø og primært retur 

- Drøftelse af tre spørgsmål: 
1) Er det rimelige transportbetingelser (Keld har lavet 

research) 
2) Holdninger til generelt at give elever tidligere fri fra 

skole 
3) Holdninger til at undersøge muligheder for at rykke 

skoledagen, så det hedder fra 8.00 – 15.00 
Høringssvar til busplan 

 
 

 Keld fremførte forældrehenvendelsen om transportudfordringer og ringetider. 

Det blev drøftet. 

Forældretilkendegivelserne om ønsker til ringetider viser meget ligelig fordeling mellem kl 8.00 og 8.15. Vi 

fastholder derfor ringetider. 

SB anser under en time for en rimelig transporttid. 

Skolebestyrelsen besluttede, at ringetiderne fastholdes, og at der strammes op ift at give elever fri før 

sluttidspunkt for at de kan nå bussen. Keld skriver til forældrene. 

5. 18.30 – 18.40 
Pause 

 

 

6. 18.40 – 18.50 
Præsentation og drøftelse af ny lov om fraværsregler. 
Herunder mest fokus på den kommunale fortolkning af denne og 
det kommunale arbejde med at omsætte i praksis 

 

 Den nye lov om fraværsregler giver mulighed for at trække forældrene i 
børnepenge. 
Proceduren er endnu ikke beskrevet. Ny bekendtgørelse forventes inden 
efterårsferien, så indtil videre kører vi efter gammel praksis. 
 
Ved 15 % fravær er det bekymrende – det skal skolen handle på – forældrene 
involveres.som udgangspunkt altid ved skolebekymringer 
 

 

7. 18.50 – 19.25 
Besparelser på skoleområdet og Langsøskolen. 
Orientering og drøftelse.  
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 Keld henviser til opslaget på intra 
Sidste nyt: Skolerne får pengene igen i næste års budget 
Det betyder at nogle af de aflyste aktiviteter måske kan gennemføres -som 
f.eks. lejrskole – men ikke skolefesten, da det vil betyde overtid til 
medarbejderne. 
 
Besparelsen skal i stedet findes centralt i Skoleafdelingen, og vi afventer, 
hvad det får af konsekvenser. 
 
 

 

9. 19.25 – 19.30 
- Eventuelt 

 

 

 CJ: Internettet fungerer ikke godt nok – det er generelt på skolerne i Silkeborg Kommune 

Keld går videre med det. Følgende er skrevet til Områdeleder: 

 
Vi havde bestyrelsesmøde i går, og på vegne af skolebestyrelsen har jeg lovet at viderebringe, at 
der blandt medarbejdere og elever opleves dårlig adgang til netværket. 
Det har stået på i lang tid, og det går ud over kvaliteten af undervisningen. 
Vi håber, at der kan arbejdes hurtigt og effektivt på gode løsninger. 

 

 Karina: Princip for forældreinvolvering – kan vi tage hul på det? 

Keld: Antal børn repræsenteret på forældremøderne blev gennemgået. Det varierer meget, men umiddelbart er 

der ikke noget mønster. 

Tallene kommer med i referatet. 

0a 9/9, 1a 13/14, 5a 15/23, 6a 16/24, 6d 9/9, 7a 17/21, 7b 13/20, 7s 17/19, 8a 15/26, 8b 12/22, 8d 10/12, 9a 

17/21, 9b 10/21, 9s 9/18, hold 1 8/8, hold 2 7/8, hold 3 4/11, hold 4 5/6, hold 6 8/10, hold 7 3/10, hold 8 2/7 

Ideer: 

Skabelon for hele skolen/tilmelding/afmelding? 

Hvad er vigtigt for at du som forældre kommer til forældremøde? 

Referat af forældremøder? 

     
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  

Kommende punkter: 
Forældresamarbejdet og status på forældremøderne 
Sankt Hans 
Den fælles overbygning 
Trivselsmåling 
 


